
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

23 december 2005 bij ons college ingekomen vragen van de P.G.M. Elbers en 

mevrouw H. van der Molen en het door het college gegeven antwoord. 

 

          De burgemeester, 

          mr. J.J.H. Pop 

 

 

 

 

 

SP beweging Haarlem: http://www.haarlem.sp.nl/ 

Fractie SP : Pieter Elbers en Hilde van der Molen 

 

Onderwerp: spoedvragen ex artikel 38 reglement van orde 

 

 

Geacht College, 

 

In het raadsdebat gisteren ontkende de wethouder J. Visser dat de Rijks Gebouwen 

Dienst (R.G.B.) formeel of informeel heeft aangeboden  om gratis onderzoek te 

verrichten naar de inpassing van het belastinggebouw. Hierdoor verkeerde veel 

raadsleden in de veronderstelling dat het aanbod niet bestaat en zelfs volstrekt 

onjuist was. De wethouder Visser zie zelfs dat hij expliciet zou aandringen om 

rectificatie van het naar zijn mening volstrekt onjuiste bericht van een 

klokkenluidende ambtenaar Bert van der Dussen. 

 

Dit informele aanbod blijkt er, volgens ingewonnen informatie, wel te zijn en blijft 

van kracht. Dat is toch een wat andere informatie dan u in de raad verstrekte. 

 

Citaat van de zijde van de RGB uit brief van klokkenluidende ambtenaar Bert van 

der Dussen: 

 

“Wij hebben géén onderzoek aangeboden aan wethouder Visser en hier alleen 

intern over gesproken. Jmaar ons aanbod om gratis onderzoek naar inpassing van 

het Stadskantoor in het belastinggebouw te doen blijft in stand indien de wethouder 

ons dat vraagt.” 

 

bron: Mail van B. van der Dussen  op 22 december 2005 aan de raad. 
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Beantwoording vragen inzake aanbod RGD tot gratis onderzoek naar 

inpassing stadskantoor in het belastingkantoor 
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SP wil graag naar aanleiding van nieuwe informatie de volgende spoedvragen 

stellen: 

 

1. Bent u van het informele aanbod van de RGD op de hoogte gesteld en wanneer? 

 

2. Wilt u de RGD telefonisch en per fax vragen of zij inderdaad intern de 

bereidheid hebben uitgesproken om gratis onderzoek te doen naar de 

mogelijkheid van inpassing van de centrale huisvesting van het belasting 

gebouw volgens een sober en doelmatig programma van eisen dat voldoet aan 

de ARBO eisen en dat de komende 25 jaar stand houdt? 

 

3. Als de RGD inderdaad een bevestigend antwoord geeft, wilt u dan, in verband 

met de nieuwe informatie, alsnog gebruik maken van het gratis aanbod van een 

contra expertise over de totale kosten inpassing in het belastingkantoor, zodat 

de raad een nog zorgvuldiger keuze kan maken eind januari? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Pieter Elbers en Hilde van der Molen 

 

 

Aan de heer P.G.M. Elbers 

lid van de gemeenteraad 

Beveland 69 

2036 GP  Haarlem 

 

Aan mevrouw H. van der Molen 

lid van de gemeenteraad 

Spaarnwouderstraat 20 F 

2011 AD  Haarlem 

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake aanbod 23 december 2005 

RGD tot gratis onderzoek naar inpassing 

Stadskantoor in het belastingkantoor 

 

Geachte heer Elbers en mevrouw Van der Molen, 

 

In antwoord op uw brief d.d. 23 december 2005 waarin u vragen stelt omtrent 

diverse aspecten rond het stadskantoor, het volgende: 

 

1. Bent u van het informele aanbod van de RGD op de hoogte gesteld en 

wanneer? 

 

Antwoord 

Wij zijn niet van het informele bod op de hoogte gesteld. Het standpunt van de 

RGD in deze staat verwoord in een brief van 1 december 2005, waarvan een 

afschrift aan de commissie CMC is gezonden.  



 

 

24/2006 

24-3 

 

 

 

 

 

2. Wilt u de RGD telefonisch en per fax vragen of zij inderdaad intern de 

bereidheid hebben uitgesproken om gratis onderzoek te doen naar de 

mogelijkheid van inpassing van de centrale huisvesting van het belasting 

gebouw volgens een sober en doelmatig programma van eisen dat voldoet aan 

de ARBO eisen en dat de komende 25 jaar stand houdt? 

 

Antwoord 

De bereidheid om het genoemde onderzoek gratis te verrichten is bij de RGD niet 

aanwezig. De RGD is wel bereid tot het organiseren van een bezichtiging van het 

gebouw. Waarschijnlijk legt de door u aangehaalde ambtenaar van de 

belastingdienst dit aanbod breder uit dan bedoeld. 

Aangezien ons college op het standpunt staat dat het belastingkantoor geen 

alternatief is voor 023 hebben wij van het aanbod tot bezichtiging geen gebruik 

gemaakt. In de vergadering van de raad van 21 december  is besloten om van verder 

onderzoek naar deze locatie af te zien. 

 

3. Als de RGD inderdaad een bevestigend antwoord geeft, wilt u dan, in verband 

met de nieuwe informatie, alsnog gebruik maken van het gratis aanbod van een 

contra expertise over de totale kosten inpassing in het belastingkantoor, zodat 

de raad een nog zorgvuldiger keuze kan maken eind januari? 

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris,      de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering     mr. J.J.H. Pop 
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